

11D8N

APPLE®

EUROPE 欧洲

ENCHANTING EASTERN EUROPE

WHERE CLASSIC ART MEETS REAL LIFE

迷人**东欧**-古典与艺术的凝聚地

匈牙利 | 斯洛伐克 | 奥地利 | 捷克共和国

HUNGARY | SLOVAKIA | AUSTRIA | CZECH REPUBLIC

 **Hallstatt**

Hallstatt is a little town of breathtaking views located between Salzburg and Graz, in the Salzkammergut Lake District of Austria, considered to be one of the oldest still inhabited settlement in Europe. The town is also known as "the Pearl of Austria", due to its "guardian of the Hallstättersee lake" status and the beautiful mountains surrounding it, it is truly spectacular. Moreover, Hallstatt is also known for its World's First Salt Mine and the stunning salt caves which can be visited by tourists every year.

哈尔施塔特

哈尔施塔特位于奥地利萨尔茨卡默古特湖区，萨尔茨堡和格拉茨之间的一座小镇，是欧洲至今仍有人居住的定义点之一。哈尔施塔特的地理位置依山傍水，享有“奥地利明珠”之美誉，更因其世界第一盐矿吸引了不少来自世界各地的游客慕名前来到此一游。



📍 Budapest City
📍 布达佩斯市

DAY 1 📍 DEPART FROM KLIA

DAY 2 📍 ARRIVE IN BUDAPEST

🍴 Western Dinner

📍 Budapest City Tour (I) (Hungary)

Pose at the **Hero's Square**, with its iconic statues and Millennium Memorial complex. Spend some time for shopping at Vaci Street and the central food market.

DAY 3 📍 BUDAPEST

🍴 Hotel Breakfast / Asian Lunch / Cruise Dinner

📍 Budapest City Tour (II) (Hungary)

Visit the hilltop of **Fisherman's Bastion**. A classy 13th century castle complex for a fabulous view of the Buda & Pest cities divided by Danube River. View the **Matthias Church** and **Royal Palace** before adjourning to **Gellert Hill** for a truly panoramic perspective of the Hungarian capital.

📍 Danube River Dinner Cruise, Budapest (Hungary)

Onboard, tuck into the buffet spread, while enjoying the exceptionally and beautifully illuminated icons of Budapest such as the Parliament building, Buda Castle and more.



📍 Danube River Dinner Cruise, Budapest
📍 多瑙河游船晚餐, 布达佩斯

DAY 4 📍 BUDAPEST -198KM- BRATISLAVA -44KM- PARNDORF -50KM- VIENNA

🍴 Hotel Breakfast / - / Western Dinner

📍 Bratislava Walking Tour (Slovakia)

Spend time in the capital city of Slovakia, Bratislava. Start a walking tour in Bratislava **old town**, view **Bratislava Castle** and pass by the largest cathedral in the city – **St Martin Cathedral**. Stroll the famous **Michalska Street** for souvenirs, and see the only well-preserved city gate – **St Michael's Gate**. Continue to the happening main square with the medieval town hall and old fountain, beautiful **Primate's Palace**. Next, walk the famous **Opera House**, surrounded by the equally impressive Slovak Philharmonic Hall.

📍 Designer Outlet Parndorf (Austria)

Spend the afternoon at the shopping outlet, which offers over 160 designer outlets in a unique and stylish environment.

DAY 5 📍 VIENNA

🍴 Hotel Breakfast / - / Western Dinner

📍 Schönbrunn Palace Tour, Vienna (Austria)

Entrance to **Schönbrunn Palace & Gardens**, a former residence of the imperial Habsburg family. Tour the apartment museums and stroll through a few sections of the vast gardens for some amazing photographs.

📍 Vienna City Tour (Austria)

A drive along the major ring road, **Ringstrasse** takes you past grand Baroque architecture such as the **City Hall, Parliament & Hofburg Palace**. Stop for some photos at the **St Stephen's Cathedral**, known for its tall spires, and spend some shopping time at shopping streets like **Graben** and **Kaerntner Strasse**.

DAY 6 📍 VIENNA -296KM- SALZBURG

🍴 Hotel Breakfast / Chinese Lunch / Western Dinner

📍 Salzburg City Tour (Austria)

Begin with the famous **Mirabell Gardens**, filled with immaculate terraces, large symmetrical flower-beds, statues, large fountains, as featured in the musical "The Sound of Music". View Europe's largest preserved fortress, Festung Hohensalzburg and Salzburg Cathedral. Photostop at **Mozart's Birthplace** before browsing through the shopping street of Getreidegasse for souvenirs, chocolates, etc.



📍 Cesky Krumlov
📍 捷克克鲁姆洛夫



📍 Matthias Church, Budapest
📍 马蒂亚斯教堂, 布达佩斯

Explore the timeless charm of Austria: where imperial palaces meet snow-capped mountains, and the melodies of Mozart linger in the air.



DAY 7 SALZBURG -73KM-
HALLSTATT -125KM-LINZ

🍴 Hotel Breakfast / Western Lunch / Asian Dinner
📍 Hallstatt Village and Salt Mine Tour (Austria)

Be mesmerized by Austria's **oldest Alpine village**, a tiny village tucked between mountains and waters. Walk just a few minutes from the market to find the most arresting landscape spot of Austria.

After a scenic ride up on the funicular, walk through the spectacular Skywalk lookout platform then visit the world's oldest **Salt Mine**. Inside the mine, experience 7,000 years of salt mining by watching a slide show on how salt mine is mined before taking a miner's train back up to the surface.

When the Hallstatt Salt Mine is not operating, a Cruise Ride Tour on the stunning Austrian Lake will be replaced.



📍 Hallstatt, Austria
📍 哈尔施塔特, 奥地利

DAY 8 LINZ -70KM-
CESKY KRUMLOV -177KM- PRAGUE

🍴 Hotel Breakfast / - / Western Dinner
📍 Cesky Krumlov Orientation Tour (Czech Republic)

Cesky Krumlov is truly a precious gem. It is a UNESCO World Heritage Site and ranked the second most visited place in The Czech Republic. This medieval town is revered for its incredibly rich and detailed historical monuments – the megalithic Cesky Krumlov Castle.

DAY 9 PRAGUE

🍴 Hotel Breakfast / Chinese Lunch / Western Dinner

📍 Prague City Tour (Czech Republic)
Walk across the most photographed icon of Prague, **Charles Bridge** to the Old Town Square where the beautiful **Astronomical Clock**, **Tyn Church** and **St. Nicholas Church** have stood for years. Venture into the imposing **Prague Castle**, the world's largest ancient castle, and the adjoining **St. Vitus Cathedral**. Walk down to view the **St. George Basilica** and the old **Royal Palace**.

DAY 10 PRAGUE / DEPART FOR HOME

🍴 Hotel Breakfast
Transfer to the airport for your flight back home.

DAY 11 ARRIVAL HOME

Arrival home with sweet memories.



📍 Hofburg Palace, Vienna
📍 霍夫堡皇宫, 维也纳



📍 Hallstatt Salt Mine, Austria
📍 哈尔施塔特盐矿, 奥地利



📍 Bratislava, Slovakia
📍 布拉迪斯拉瓦, 斯洛伐克



📍 Fisherman's Bastion, Budapest
📍 渔人堡, 布达佩斯



📍 Astronomical Clock, Prague
📍 天文钟, 布拉格



📍 Párisi Passage Restaurant
📍 Párisi Passage 餐厅



📍 Charles Bridge, Prague
📍 查理大桥, 布拉格



📍 Chicken Schnitzel
📍 炸鸡排



📍 Austrian Apple Strudel
📍 奥地利苹果馅奶酪卷



📍 Pork Rib
📍 猪肋骨

走进奥地利，
探索那永恒的魅力：
皇宫与雪山相遇，
莫扎特的旋律在空气中萦绕。



Prague Castle
布拉格城堡

第1天

从吉隆坡国际机场出发

第2天

抵达布达佩斯

西式晚餐

布达佩斯市区游 (I) (匈牙利)

在英雄广场与其标志性雕像和纪念碑拍照留念后，在瓦茨街和中央市场自由购物。

第3天

布达佩斯

酒店早餐 / 亚式午餐 / 游船晚餐

布达佩斯市区游 (II) (匈牙利)

参观山顶上一座13世纪的城堡建筑群——渔人堡，欣赏被多瑙河分割的布达和佩斯的壮丽景色。随后，途经马蒂亚斯教堂和皇宫来到盖勒特山俯瞰匈牙利首都全景。

多瑙河游船晚餐，布达佩斯 (匈牙利)

在船上享用丰盛的自助餐，同时欣赏布达佩斯迷人的标志，如：议会大厦和布达城堡等等。

第4天

布达佩斯 -198公里-
布拉迪斯拉瓦 -44公里-
潘多夫 -50公里- 维也纳

酒店早餐 / - / 西式晚餐

步行游览布拉迪斯拉瓦 (斯洛伐克)

步行游览位于斯洛伐克首都——布拉迪斯拉瓦的旧城区，欣赏布拉迪斯拉瓦城堡和其市内最大的圣马丁大教堂。在著名的圣迈克尔街自由购买纪念品，并参观唯一保存完好的城门——圣迈克尔门。接着，来到位于主广场中世纪的的市政厅和老喷泉以及美丽的大主教宫殿。最后，来到著名歌剧院和令人印象深刻的斯洛伐克爱乐音乐厅。

潘多夫名品奥特莱斯 (奥地利)

中午，在拥有超过160家品牌设计店，环境时尚的名品奥特莱斯自由购物。

第5天

维也纳

酒店早餐 / - / 西式晚餐

维也纳美泉宫之旅 (奥地利)

美泉宫是哈布斯堡家族的故居。入内参观其公寓博物馆后，漫步在广阔的花园里并拍照留念。

维也纳市区游 (奥地利)

沿着环城大道行驶，途经巴洛克式建筑，如市政厅、国会议厅和霍夫堡皇宫。与高耸尖顶闻名的圣斯蒂芬大教堂拍照后，再到格拉本大街和克恩滕大街享受自由购物时光。

第6天

维也纳 -296公里- 萨尔茨堡

酒店早餐 / 中式午餐 / 西式晚餐

萨尔茨堡市区游 (奥地利)

首先，游览著名米拉贝尔花园，其完美阳台、花坛、雕像和喷泉，正如音乐剧《音乐之声》中所展现的场景。欣赏欧洲最大且保存完好的堡垒——萨尔茨堡要塞和萨尔茨堡大教堂后，再到莫扎特故居拍照留念。最后，在粮食胡同自由购买纪念品和巧克力等。

第7天

萨尔茨堡 -73公里-
哈尔施塔特 -125公里- 林茨

酒店早餐 / 西式午餐 / 亚式晚餐

哈尔施塔特村&盐矿之旅 (奥地利)

这里是奥地利最悠久的阿尔卑斯村庄之一，坐落在青山绿水间。从广场徒步数分钟，便可来到奥地利最佳摄影景点。

乘坐缆车到天空步道欣赏美景后，参观世界上最古老的盐矿。透过幻灯片观看这7000年的盐矿开采过程并搭乘采矿列车回到地面。

如哈尔施塔特盐矿基于特定因素暂时关闭，此行程将由船游美丽的哈尔施塔特湖替代。

第8天

林茨 -70公里-
捷克克鲁姆洛夫 -177公里-
布拉格

酒店早餐 / - / 西式晚餐

捷克克鲁姆洛夫之旅 (捷克共和国)

捷克克鲁姆洛夫是一座中世纪小镇，被列为联合国教科文组织世界遗产，更是捷克共和国必游之地第二名。此瑰宝之所以闻名，全因其捷克克鲁姆洛夫城堡的丰富历史。

第9天

布拉格

酒店早餐 / 中式午餐 / 西式晚餐

布拉格市区游 (捷克共和国)

步行游览布拉格必拍景点，从出镜率最高的查理大桥到老城广场的天文钟、泰恩教堂和屹立多年的圣尼古拉教堂。参观世界上最大古城堡——布拉格城堡以及毗邻的圣维特大教堂后，再外观圣乔治教堂和旧皇宫。

第10天

布拉格 / 返回家园

酒店早餐

送往机场搭乘航班返回家园。

第11天

抵达家园

带着甜蜜回忆抵达家园。



Mirabell Gardens, Salzburg
米拉贝尔花园，萨尔茨堡

行程亮点 HIGHLIGHTS

- ◆ Fisherman's Bastion, Budapest
- ◆ Schönbrunn Palace, Vienna
- ◆ Mirabell Gardens, Salzburg
- ◆ Mozart's Birthplace, Salzburg
- ◆ Hallstatt Salt Mine Tour
- ◆ Prague Castle
- ◆ St. Vitus Cathedral, Prague
- ◆ Note: Entrance tickets / Fees are included

- ◆ 渔人堡, 布达佩斯
- ◆ 美泉宫, 维也纳
- ◆ 米拉贝尔花园, 萨尔茨堡
- ◆ 哈莫扎特故居, 萨尔茨堡
- ◆ 哈尔施塔特盐矿之旅
- ◆ 布拉格城堡
- ◆ 圣维特大教堂, 布拉格
- ◆ 注释: 已包含门票 / 费用

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

- 🍴 Dine in Parisi Passage Budapest
- 🍴 Danube River Dinner Cruise with Unlimited Drinks
- 🍴 Dine in Ribs of Vienna
- 🍴 Chicken Schnitzel
- 🍴 Austrian Apple Strudel

- 🍴 于Parisi Passage餐厅用餐
- 🍴 多瑙河游船晚餐 (含无限续饮)
- 🍴 于Ribs of Vienna餐厅用餐
- 🍴 炸鸡排
- 🍴 奥地利苹果馅奶酪卷

Number of Meals:
Lunch - 4 Dinner - 8

餐饮数量:
午餐 - 4 晚餐 - 8

STAY 住宿	LOCATION 地点	HOTEL 酒店	RATED 等级
2Nights 2晚	Budapest 布达佩斯	Radisson Blu Beke Hotel 贝克尔笙布鲁酒店	★★★★
2Nights 2晚	Vienna 维也纳	DoubleTree by Hilton 希尔顿逸林酒店	★★★★
1Night 1晚	Salzburg 萨尔茨堡	Wyndham Grand Salzburg 萨尔茨堡温德姆大酒店	★★★★
1Night 1晚	Linz 林茨	Courtyard by Marriott Linz 林茨万怡酒店	★★★★
2Nights 2晚	Prague 布拉格	Radisson Blu Hotel 丽笙酒店	★★★★★

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况, 作最适当的调整。*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.



📍 Schönbrunn Palace, Vienna
📍 美泉宫, 维也纳

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

West Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
2. Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
3. Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except Hawaii)
4. Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

欧美团 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准, 恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程, 唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准, 仅供两位成人及一位小孩(十二岁以下)。若三位成人入住, 则须订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程, 唯肯尼亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Updated Date: NOV 2024



EUBUD11-005

Experience the charm of Eastern Europe: where history unfolds, and every cobblestone street whispers tales of a bygone era.

探索东欧的魅力: 在这里, 历史的故事层层叠叠, 每一条鹅卵石小径都在低语着过去的岁月。